
MR vergadering 10-10-2022 (online) 
  

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (secretaris/tijdbewaker), Yvonne 

Kuijpers, Carlijn Draibas (notulist), Ilse Gruithuijzen, Laura Beckers, Mirthe Roelofs 

Afwezig: Warda Boutaibi 

Toehoorder: Thijs Knaapen 

Opening 

De vergadering wordt geopend om 19.33 uur. 
 
Mededelingen 

- Subsidieregeling verbetering basisvaardigheden 
Deze is aangevraagd, verwachting is dat er eind dit kalenderjaar duidelijkheid over komt. 
Dan zou het wel in 2023 meteen ingezet kunnen worden. 

 
- Akkoord geven op jaarsamenvatting 

De laatste feedbackpunten worden door Manon verwerkt, en dan kan het document online 
gezet worden. 
 

- Feedback vragenlijst WMK 
De lijst is reeds bij Arabella en Laura. Zij hebben echter nog geen tijd gehad om de lijst te 
beoordelen. Dit wordt zo snel mogelijk opgepakt. Er zal ook goed bekeken worden wat een 
goed moment is om de lijst uit te zetten bij ouders. Hierbij moet ook gekeken worden 
wanneer de vorige vragenlijst uitgezet is (net voor of net na een oudergesprek etc.) zodat 
deze factoren geen rol spelen. 
 

Normering 

Jessica, Zita en Inge zijn benaderd door Laura om naar de normering te kijken van de 

toetsen. Voor rekenen wordt gekozen om terug te gaan naar de 5-punts-schaal. Pluspunt 

adviseert de 70 of 80 % norm. Dit percentage is niet het cijfer, maar een richtlijn waarop je 

de cijfers kunt baseren. Er wordt gekozen voor de 70% norm met een 5 punts-schaal. Vorig 

jaar was het nog een 60% score met een 3-punts-schaal. 

Voor de meeste schoolvakken is gekozen voor de 5 punts-schaal. Tempo-toetsen worden 

wel op de 3-puntsschaal gehouden, dit kan niet ouders. 

 

Volgend jaar wordt opnieuw gekeken hoe de normering gebruikt kan worden. 

Het streven is om wel naar de 80% norm te gaan hanteren, mits haalbaar bij de populatie 

van de school. 

 

Vanuit de MR is er geen bezwaar voor bovenstaande. 



Jaarplan + opbrengstanalyse + SOP (schoolondersteuningsprofiel) 

Er wordt ingegaan op de vragen die de MR over de verschillende documenten heeft. 

Ginzy (??) wordt niet meer gebruikt in de groepen 3 t/m 8. De meerwaarde werd niet gezien. 

Kleuters blijven het wel gebruiken. 

 

Techniek wordt vanaf dit schooljaar door de eigen leerkracht gegeven, voorheen was hier 

een speciale techniek-docent voor. De vraag is of leerkrachten zich hier bekwaam in voelen.  

Er is voldoende ondersteunend materiaal zodat leerkrachten voldoende ondersteuning 

ervaren vanuit het lesmateriaal. 

 

Homogeen/heterogeen 

Laura is aan het onderzoeken welke salto scholen van homogeen naar heterogeen klassen is 

overgegaan (of andersom). Waar mogelijk wordt de samenwerking met deze scholen 

opgezocht om tot een duidelijke visie te komen. Beleid op dit moment is dat klassen niet 

groter worden dan 30 leerlingen. De bezuinigingsuitdaging is dat er volgend schooljaar een 

leerkracht weg moet, bij het huidige aantal groepen. 

Laura houdt ons op de hoogte betreft haar vorderingen op dit onderwerp. Streven is om 

uiterlijk februari/maart moet er duidelijkheid zijn betreft de toekomst. Liefst eerder. 

 

Interne vertrouwenspersoon Carla en Jessica  

Vorig schooljaar waren Dennie en Nina vertrouwenspersoon. Nina is niet meer werkzaam op 

deze school. Dennie heeft aangegeven deze functie neer te willen leggen omdat zij al vrij 

veel extra taken heeft. Er zijn talentgesprekken geweest met alle leerkrachten waarin ook 

gevraagd is wie de functie als vertrouwenspersoon op zich zou kunnen en willen nemen. 

Carla en Jessica hebben aangegeven hier interesse in te hebben. De vertrouwenspersoon is 

er voor leerlingen, leerkrachten en ouders. Er zijn ook externe (onafhankelijke) 

vertrouwenspersonen, nu is niet duidelijk hoe je hier bij terecht kunt. Laura gaat er voor 

zorgen dat dit duidelijker op de website zichtbaar wordt. 

Carla en Jessica krijgen nog een cursus vanuit Salto, waarna zij aan de slag kunnen als 

vertrouwenspersoon. 

Vanuit de MR is er geen bezwaar voor benoeming van Jessica en Carla. 

 

Input begroting (500 euro voldoende?) 
Is er vanuit de MR behoefte aan een scholing voor de MR of individuele cursussen? Uiterlijk 

voor de herfstvakantie moet hierop gereageerd zijn. 

Er is geld begroot voor het etentje, betaling van de notulist en een potje ‘Lief en Leed’. 



 

Rondvraag 

Warda heeft de volgende vraag doorgegeven:  

- Er is een activiteit geweest betreft Cultural Awareness. Er is onduidelijkheid over hoe 

deze opdracht gebracht is. 

o Laura legt het volgende uit: Er zijn 14 studenten van het Sint Lucas college die 

de wand van de gymzaal gaan versieren met als onderwerp de verschillende 

culturen van de leerlingen op school. Mogelijk is deze opdracht maar in 1 

groep geweest. Dit wordt nog nagevraagd. 

 

Manon: We moeten er over na gaan denken hoe we de speerpunten in het activiteiten plan 

kunnen gaan behalen. 

→ Agendapunt voor de volgende vergadering: Output van de plannen die gemaakt zijn over 

het betrekken van de achterban. Oudergeleding en personeelsgeleding gaat vast onderling 

sparren hierover. 

Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 20.23 uur. 


